
Møtereferat 
 
 
 
 
 
 
 

 
Side 1 

 

HHvvaa::  AK telefonmøte 

DDaattoo//TTiidd:  09.04.2014 / 20-2045 

HHvvoorr::   

TTiillsstteeddee::   

PPåå  tteelleeffoonn::  Karina Birkelund, Anne-Cathrine Enstad, Gunnar Hvammen, Elling Breivik, 
Lars-Inge Graabakk, Atle Rolstadaas, Claus J Ryste 

KKooppii::  Skistyret – NSF administrasjon 

RReeffeerreenntt::  Claus Johan Ryste 
 
AGENDA  
 

1. Laguttak 2014-2015 
2. Kort status fra Sportsjef 
3. Møter AK vår 2014 
4. Eventuelt 

 
REFERATSAKER 

• Ingen referatsaker.  
 
 
RAPPORTERING   

•  
 

DISKUSJONS- OG VEDTAKSSAKER   
 

• Presentasjon av laguttak sendt ut til AK på forhånd av sportssjef. Sportssjef 
redegjorde for prosess og hva som var vektlagt i grunnlaget som var vedtatt. 
Det ble vist til hvem som er tatt ut på kriterier, og hvem som er tatt med på 
trenervurdering. 
 
Det er tatt ut et ganske ”lite” EC lag herrer. Målet er å rullere inn utøvere fra 
nivået under. AK ønsket en tiltaksplan og en liste over aktuelle løpere. 
 
Laguttak for lagene 2014-2015 ble godkjent enstemmig av AK. 
 

• Forberedelse AK møte vår 2014. AK leder skulle komme tilbake med konkrete 
møteforslag på mail. Første møtet skal være telefonmøte med fokus på 
skitinget og fagmøtet i mai, og så utvidet AK møte i begynnelsen av juni.  

 
• Det ble informert om status fra Sportsjef i arbeidet med struktur og opplegg 

for neste års opplegg, og rekruttering av nye trenere da spesielt på damesiden. 


